
Feljegyzés 

A csatolt vázlaton jelöltem, hogy szerintem miként lehetne egy kis korrekciót végezni az Öntöde 

utcán. 

Ezt is akkor tudom támogatni, ha rendezett telekállapot jön létre. Tehát, nem nyúlik be az egyik telek a 

másik előkertje elé. Így mindkét érintett telektulajdonos vásárolhatna egy kicsit. 

Egyébként az előző véleményemben leírtakat fenntartom. 

Rumi Imre 
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